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فرمان�ده حفاظت س�پاه با بي�ان اينكه س�پاه 
در طول 39 س�ال گذش�ته وظيف�ه حفاظت از 
ش�خصيت هاي نظام را برعهده داش�ته است، 
گفت: ب�ا همت�ي ك�ه انج�ام گرفت�ه كمترين 
حادث�ه ت�رور ش�خصيت ها را داش�ته ايم. 
به گزارش فارس، س��ردار علي نصي��ري فرمانده 
حفاظت سپاه پاس��داران انقاب اس��امي صبح 
ديروز در نشس��ت خبري كه با حضور خبرنگاران 
رس��انه هاي مختلف برگزار ش��د، اظهار داش��ت: 
در س��ال 58 بعد از حوادث آن ايام و  ترور ش��هيد 
مطهري و ترور ناموفق آيت الله هاشمي رفسنجاني، 
حضرت امام در پيامي به سپاه مأموريت دادند كه 
در جهت حفاظت از شخصيت هاي نظام اقدام كند 
و حتي اگر آن افراد هم موافق نيس��تند، باز سپاه 

وظيفه حفاظت دارد. 
نصيري با بيان اينكه اكنون 39 س��ال اس��ت كه 
سپاه اين مأموريت را انجام مي دهد، تصريح كرد: 
با همتي كه انج��ام گرفته كمتري��ن حادثه ترور 

شخصيتي را داشته ايم. 
وي اضافه كرد: در مجموعه سپاه انصار بيش از 300 
ش��هيد داريم كه اكثراً در دفاع مقدس به شهادت 
رسيده اند. در سال گذشته نيز چهار شهيد داشتيم 
كه مدافع حرم بودند و در جبه��ه مقاومت حضور 
يافتند و در حادثه تروريستي مجلس هم يك شهيد 
داشتيم. س��ردار نصيري گفت: سپاه مولود انقاب 
است و با انقاب معنا پيدا كرده و شكل گرفته تا از 

انقاب و دستاوردهاي آن حفاظت كند. 
وي خاطرنشان كرد: در حوزه حفاظت از شخصيت ها 
در ابتداي انقاب با ترور شخصيت هاي نظام مواجه 
ش��ديم كه براي نظام ارزش داشتند، لذا مأموريت 
حفاظت از ش��خصيت ها به س��پاه واگذار شد تا از 

تهديد نظام جلوگيري شود. 
فرمانده حفاظت س��پاه اضافه كرد: افرادي كه در 
سپاه انصار حضور مي يابند به دنبال اداي تكليف و 

داراي ارزش هاي بلند اعتقادي و انقابي هستند و 
اولويت دوم نيز آمادگي بدني و جسماني است. 

سردار نصيري گفت: اين مجموعه در سال 58 شكل 
گرفت در حالي كه هيچ گونه آشنايي و آمادگي ای 
در سپاه وجود نداشت اما نياز اين مأموريت به خوبي 
درك ش��د. وي تصريح كرد: در 39 س��ال گذشته 
حادثه جدي تروريستي در خصوص شخصيت هاي 
نظام نداشتيم و عمده حادثه هاي تروريستي ناموفق 

بوده كه با آن مقابله شده است. 
فرمان��ده حفاظت س��پاه افزود: از نظر جس��مي و 

تجهيزات كاماً به روز هستيم و مهم ترين چيزي كه 
در حفاظت از شخصيت هاي نظام با ساير كشورها 
متفاوت است، ارتباط شخصيت ها با مردم است كه 
با رعايت موازين سعي كرديم اين اتفاق بيفتد و البته 
برخي جاها هم امكانپذير نيس��ت. سردار نصيري 
همچنين گفت: الان هم شخصيت هايي داريم كه 
عاقه مند نيستند تا از آنها حفاظت شود اما قانون 
اين موضوع را تكليف كرده كه از برخي شخصيت ها 

حفاظت شود حتي اگر ميل آنها نباشد. 
وي افزود: اين موضوع، شرايط را براي تيم حفاظت 

پيچيده مي كند اما ما به وظيفه خود عمل مي كنيم. 
نصيري خاطرنش��ان ك��رد: در گذش��ته حفاظت 
بر عهده نيروي مقاومت بس��يج بود اما بعداً س��پاه 
ف��رودگاه و انصار از نيروي مقاوم��ت منفك و ذيل 

سپاه تعريف شدند. 
وي تصريح كرد: حفاظت از سران سه قوه و معاونان 
و شخصيت هاي نظامي و برخي ديگر از افراد برعهده 
سپاه قرار داشته و سران و رهبراني كه به كشور ورود 

مي كنند نيز توسط سپاه حفاظت مي شوند. 
نصيري گفت: حفاظت از اماكن با طبقه بندي خاص 

هم برعهده سپاه انصار است. فرمانده حفاظت سپاه 
تأكيد كرد: ما بايد در مقابل تهديدات آينده به روز 
باشيم كه تحقيقات در اين زمينه صورت گرفته و در 
حال انجام است. سردار نصيري گفت: يكي از اهداف 
گروه هاي تروريس��تي ضربه زدن ب��ه اماكن مهم و 
شخصيت هاي نظام است كه الان هم به طور خاص 

پيگيري مي كنند و با آن مقابله مي كنيم. 
وي ادامه داد: هرجا ببينيم ضعفي وجود دارد، آن را 
رفع مي كنيم. در حادثه مجلس هم اقداماتي در سپاه 
و ناجا پيش بيني شده تا از تكرار آن جلوگيري شود. 
فرمانده حفاظت سپاه تصريح كرد: بعد از سال 63، 
15 مورد هواپيماربايي داشتيم كه 11 مورد كنترل 
ش��ده و چهار مورد هم از طريق صحبت حل ش��ده 
اس��ت، البته دو مورد هم هواپيماربايي داشتيم كه 
حفاظت آن با سپاه نبود كه شامل يك مورد ساها و 
يك مورد جت فالكن نظامي بود كه براي سپاه نبود. 
وي افزود: از سال 58 تاكنون ترور موفق شخصيتي 
نداش��ته ايم و دانشمندان هس��ته اي و شهيد صياد 

شيرازي محافظي نداشتند كه ترور شدند.

فرمانده حفاظت سپاه  در نشست خبری: 

كمترين حادثه ترور شخصيت ها را داريم

 اكرمي: با  برجام يا بدون برجام
به مقاومت خود ادامه مي دهيم   

رئي�س ش�وراي فرهنگ�ي نهاد رياس�ت 
جمهوري با بيان اينكه در 40 سال گذشته 
جفا و جنايت هاي بسياري از امريكا ديده ايم 
اما مقاومت كرده ايم، گفت: با برجام يا بدون 
برجام ب�ه مقاومت خ�ود ادام�ه مي دهيم. 
حجت الاسام سيدرضا اكرمي رئيس شوراي 
فرهنگي نهاد رياست جمهوري در گفت وگو با 
باشگاه خبرنگاران، با اشاره به احتمال خروج امريكا از برجام اظهار كرد: برجام 
آزمايشگاه خوبي بود تا موافقان، مخالفان و كساني كه به امضا و تعهدات خود 

احترام قائلند، شناخته شوند. 
وي رئيس جمهور امريكا را كاسب و باج بگير دانست و گفت: در 40 سال گذشته 
جفا و جنايت هاي بسياري از امريكا ديده ايم، اما با اين حال مقاومت كرده ايم، 

لذا بايد با برجام يا بدون برجام به مقاومت خود ادامه دهيم. 
اكرمي با اشاره به اينكه كشور ما ظرفيت و زمينه شكوفايي بسياري دارد، اظهار 
كرد: اگر نقدينگي كشور را به كار بگيريم، مشكل بيكاري، اشتغال و... برطرف 

مي شود و واردات هم كاهش پيدا مي كند. 
رئيس شوراي فرهنگي نهاد رياست جمهوري اظهار كرد: بايد بر ظرفيت هاي 
خود تمركز كنيم زيرا اكنون دوره اي نيست كه بگوييم بدون امريكا نمي توان 
زندگي كرد. ما 40 سال بدون اين كشور زندگي كرديم و ان شاءالله با مقاومت، 

استقامت و اراده به زندگي خود ادامه مي دهيم. 
.................................................................................................................................
نقوي حسيني:  اروپا به دنبال »برجام بي خاصيت« 

با پيوست تحريم هاي بيشتر است   
س�خنگوي كميس�يون امني�ت مل�ي و سياس�ت خارج�ي مجل�س 
نس�بت ب�ه ت�اش اروپايي ه�ا ب�راي راض�ي نگ�ه داش�تن امري�كا 
ب�راي »برج�ام بي خاصي�ت ب�ا تحريم ه�اي بيش�تر« هش�دار داد. 
سيدحسين نقوي حسيني در گفت وگو با مهر، بيان كرد: از زمان آغاز اجراي 
برجام در ۲6 دي ماه 94 تاكنون كه دو س��ال و چهار ماه گذش��ته، امريكا 
۲0 بار توافق هسته اي ايران و 1+5 را نقض كرده و اتفاقاً اولين مورد نقض 
نيز در روز نخس��ت اجراي برجام يعني در ۲۷ دي ماه 94 و در دولت اوباما 
صورت گرفته و چندين مورد ديگر نقض برجام نيز در دولت دموكرات اوباما 
صورت گرفته است، بنابراين آنها اساساً به دنبال اين بودند كه ملت ايران از 

برجام هيچ انتفاعي نبرد. 
وي در همين رابطه اظهار داشت: در حال حاضر نيز آنها مي گويند يا برجام 
بدون اينكه ملت ايران از آن انتفاعي ببرد، باقي بماند يا اينكه اساساً برجام 
كنار گذاشته ش��ود، اروپايي ها هم دارند تاش مي كنند كه وضعيت اول را 
شكل دهند، يعني با اعمال تحريم هاي بيشتر در حوزه هاي حقوق بشري و 
دفاعي و به قول خودشان نفوذ منطقه اي ايران، امريكا را راضي كنند كه در 
برجام باقي بماند كه اين قطعاً از نظر جمهوري اسامي ايران مردود است، 

چراكه اساساً برجام براي رفع تحريم ها بود، نه براي افزايش آن. 
سخنگوي كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي مجلس شوراي اسامي 
با بيان اينكه انتخاب امريكا براي كنار گذاشتن كامل برجام يا نگه داشتن آن 
با افزايش تحريم ها به چانه زني  اروپايي ها بستگي دارد، تأكيد كرد: تحليل 
من اين است كه هيچ كدام از اين دو حالت ديگر فايده اي براي مردم ايران 
ندارد. »برجام بي خاصيت با پيوست تحريم هاي بيش��تر« به معني پايان 

توافق هسته اي است.

  چرا سياه بازي؟!
كاربري به نام سلمان فارس��ي در توئيتر با توجه به پست 
اينستاگرامي حسن روحاني در مورد فيلترينگ تلگرام با 
هشتگ سياه بازي نوشت: آقاي روحاني من اصاً پيام رسان 
امن نمي خوام. شما نگران آزادي تبادل اطاعات نباشيد. من شغل مي خوام، 
من شغل مي خوام، من شغل مي خوام، من شغل مي خوام، من شغل مي خوام، 

من شغل مي خوام، من شغل... 
  بهانه جديد پاسخگويي!

حس��ين كازروني هم در توئيتي نوش��ت: تجربه برجام به م��ا ياد مي دهد 
با جنجال س��ازي پيرامون مس��ائل فرعي و ب��زرگ ك��ردن توهماتي مثل 
ديواركشيدن در پياده روها، اصل مطلب يعني مطالبه حل كردن مشكات 

اقتصادي يادمان نرود. تلگرام هم بهانه جديد پاسخنگويي شده!
.................................................................................................................................

  واقعاً محرمانه نداريم؟!
كاربري به نام ژان والژان هم در مورد پست اينستاگرامي روحاني 
و اينكه گفته محرمانه نداريم، توئيت زده: از عدم پخش زنده 
مناظرات بگير تا جزئيات محرمانه برجام تا قرارداد پژو و ايرباس 
و آمار اقتصادي س��ال 94 تا محرمانه ب��ودن نامه چهار وزير و 
كرسنت و جريمه به تركيه و حقوق دريافتي مديران و آمار فروش مبادلات ارزي 

ومصوبه برداشت 4ميليارد از صندوق توسعه ملي بگير تا حسين فريدون!
................................................................................................................................

  زبان بيگانه ميان مردم و حاكميت
محسن مهديان، فعال رسانه اي در كانال پيام رسان سروش 
خود نوشت: قديم ها وقتي مي خواستند جوان متعرض به 
ناموس مردم را نصيح��ت كنند، مي گفتند: »مگه خودت 

خواهر و مادر نداري؟« 
اين جمله ساده چه نقشي داشت؟ يك اصل ديني به نام ظلم را براي جوان 
دروني و محسوس مي كرد. وظيفه اين تعبير عاميانه، مبدل و ترجمه اي براي 

يك مفهوم ديني و اخاقي بود. 
مشكل امروز ما نبود همين جنس مبدل است. پيام بين »حاكميت« و »مردم« 

به درستي منتقل نمي شود. 
با يك بيگانگي دوسويه مواجهيم. هر دو طرف هم ممكن است سهمي از حق 
داشته باشند، اما اين بيگانگي زباني باعث »نارضايتي« و »عصبيت سياسي« 
مي شود. مردم احساس مي كنند حاكميت حرف زور مي زند و حاكميت هم از 

زبان مردم، برداشت موهوم دارد. 
به همين ماجراي تلگرام توجه كنيد. دوطرف ماجرا براي هم رجز مي خوانند 

و فقط اعام موضع مي كنند. 
اساساً حرفي بين مردم و حاكميت رد و بدل نمي شود، چون بناي انتقال پيام 
نيست. نه اينكه هيچ حرفي رد و بدل نمي شود بلكه حرفي از جنس فهم و 
مطالبه طرفين رد و بدل نمي شود. يكسو مي گويد پيام رسان شما كارآمد 

نيست و ديگري مي گويد امنيت دارد. 
از اين مثال ها بسيار است، مثاً مردم علت حضور فعال ما در سوريه را متوجه 
نمي شدند، تا وقتي رهبري مي گويند »اگر با داعش در سوريه نجنگيم بايد 
اينجا بجنگيم« و ماجرا از يك »ن��زاع ايدئولوژيك« به يك »تدبير رفاهي و 

امنيتي« تبديل مي شود. 
دقت ش��ود اين »تنزل« ماجرا نيست، »تنزيل« اس��ت. پيام تنزيل يافته، 

همچنان »خواص پسند«، ولي »عوام فهم« است. 
 دهها مثال از اين جهت وجود دارد. كم كاري از كيست؟ از گوش مسئولان؟ از 
زبان مردم؟ از فهم طرفين؟ اشكال در حلقه هاي واسط رسانه اي است كه وظيفه 

مبدلي را به درستي انجام نمي دهند. 
رسانه انقاب وظيفه دارد مسائل حاكميتي را به »زبان محسوس« مردم ترجمه 
كند نه اينكه صرفاً »جارچي« طرفين باشد. ما به يك مبدل نياز داريم كه حتی 

بحث هاي پيچيده نظامي را هم تا سر سفره مردم امتداد دهد. 
تا توفيقات نظام را به زبان محسوس��ات و س��بك زندگي مردم تبديل كند. ما 
مترجم نياز داريم؛ مترجم هايي كه هم زبان »تصدي گرايانه حاكميتي« بداند و 
هم ادبيات »مطالبه گرايانه مردم« را متوجه شوند. تا چنين مبدل و مترجم هايي 

شكل نگيرد اين بيگانگي زباني مانع تحقق اعتماد مي شود.

در 39 س�ال گذشته حادثه 
در  تروريس�تي  ج�دي 
خصوص شخصيت هاي نظام 
نداشته ايم و عمده حادثه هاي 
تروريس�تي ناموف�ق بوده 
كه با آن مقابله ش�ده است. 
الان ه�م ش�خصيت هايي 
داري�م ك�ه عاق�ه من�د 
نيس�تند تا از آنها حفاظت 
شود اما قانون اين موضوع 
را تكليف كرده كه از برخي 
ش�خصيت ها حفاظت شود 
حتي اگر ميل آنها نباش�د

س�خنگوي ش�وراي نگهبان با بيان اينكه ايراد لايحه پالرمو 
فراتر از يك اش�كال تايپي بوده اس�ت، گفت: اگر در ترجمه 
لوايح، مفاد آن تغيير كند، شوراي نگهبان مي تواند و موظف 
است اين ايرادات را مورد بررسي قرار دهد و آنها را اعام كند. 
به گزارش فارس، عباسعلي كدخدايي سخنگوي شوراي نگهبان 
روز گذشته در نشست خبري، با اش��اره به ايراد شوراي نگهبان به 
لايحه الحاق دولت جمهوري اسامي ايران به كنوانسيون سازمان 
ملل متحد براي مبارزه با جرائم سازمان يافته فراملي )لايحه پالرمو( 
اظهار داشت: در جلسه ۲6 اس��فند ماه سال گذشته اين لايحه در 
شوراي نگهبان مورد بحث و بررسي قرار گرفت و از جهات مختلف 
اشكالات شكلي به لايحه پالرمو وارد بود و امكان اعام نظر از سوي 
اعضاي شوراي نگهبان فراهم نشد به همين دليل ايرادات شكلي 
لايحه را براي اصاح، مجدداً به مجلس شوراي اسامي ارسال كرديم 

تا پس از اصاح درباره اين لايحه اعام نظر نهايي كنيم.
 وي افزود: در چندين بند، اين لايحه داراي ايراد بود، يك بخش 
ترجمه واژه ها بود، در تمام طول س��ند ك��ه در برخي موارد بايد 
دولت درخواست  كننده و در برخي موارد دولت درخواست  شونده 
ذكر مي ش��د، در هر دو بخش دولت درخواست كننده ذكر شده 
بود، آنچه به شوراي نگهبان ارسال ش��ده جابه جايي در ترجمه 

نسبت به متن اصلي است. 
كدخدايي گفت: گفته ش��ده بود ترجمه لايحه پالرمو با متن هاي 
عربي و انگليسي واحد است اما مشاهده كرديم كه تطبيق نداشت، 
در ماده 5 در متن فارسي به شكل ديگري آمده است و در بندهاي 
متعددي مانند مواد 16 و 18 معاهده عبارت »دولت درخواس��ت  
كننده« و »دولت درخواست  شونده« به اشتباه به كار رفته است، در 
بندهاي زيادي از ماده 18 نيز تنها عبارت »دولت درخواست كننده« 
به كار رفته است زيرا يك دولت نمي تواند هم درخواست معاضدت 

را مطرح كند و هم درخواس��ت آن 
را قبول نمايد. س��خنگوي شوراي 
نگهبان همچنين تصريح كرد: در 
ماده 31 لايحه پالرمو ساختار بندها 
و اجزاي بندها به هم ريخته اس��ت 
كه مفهوم را دچار اي��راد مي كند، 
واقعيت اين اس��ت كه ايراد لايحه 
پالرمو صرف يك واژه به صورت ترجمه نبوده است كه اگر اين گونه 
بود شوراي نگهبان اين ايراد را فقط به صورت تذكر به مجلس اعام 
مي كرد اما آنچه در متن لايحه پالرمو ديديم فراتر از يك اش��كال 
تايپي بوده است و ما آن را به مجلس شوراي اسامي اعام كرديم. 

وي ادامه داد: ترجمه اگر مفاد لايحه را تغيير دهد، شوراي نگهبان 
مي تواند و بايد به آن ايراد بگيرد، شوراي نگهبان بايد در اين گونه 
موارد دخالت كند و ايرادات خود را بگيرد و اين وظيفه قانوني شوراي 

نگهبان بوده كه آ ن را بررسي و اعام كند. 
كدخدايي در پاسخ به پرسش ديگري مبني بر اينكه آيا بهتر نيست 
مركزي براي بررسي ترجمه لوايح ارسالي دولت به مجلس تشكيل 
شود، گفت: فكر نمي كنم نيازي به وجود مركزي در اين زمينه باشد، 
اگر دولت و مجلس محترم در ترجمه لوايح دقت كنند، كافي است. 
كدخدايي در ادامه نشست در پاسخ به سؤالي درباره لايحه جامع 
انتخابات، گفت: اين هفته كارشناس��ان شوراي نگهبان جلسه اي 
با همكاران مجلس خواهند داش��ت و متن نهايي را كه در مرحله 
كارشناسي است بررسي مي كنيم و اميدواريم به زودي شاهد باشيم 

در قالب طرح يا لايحه در مجلس مطرح شود. 
وي همچنين در پاسخ به سؤالي در مورد انتخابات مجلس آينده در 
سال 98، گفت: شوراي نگهبان قرار نيست تا آن زمان كار خاصي 

انجام دهد و طبق روال كارها در حال انجام است.

سخنگوي شوراي نگهبان: 

ايراد لايحه پالرمو فراتر از يك اشكال تايپي است
كارشناس مسائل بين الملل با تأكيد بر اينكه امروز چك هاي 
غربي ها برگش�ت خ�ورده و بايد آنه�ا را پاس كنن�د، گفت: 
اقدام مش�ترك اروپا و امريكا در جهت اين است كه ايران را 
در دو راهي مذاك�ره يا تحريم هاي دس�ته جمعي قرار دهند. 
ابوالفضل ظهره وند كارشناس مس��ائل بين الملل در گفت وگو با 
فارس، با اش��اره به بازي دوگانه »پليس خ��وب و بد«، بين اروپا 
و امريكا در قب��ال برجام اظهار داش��ت: بايد غ��رب را به عنوان 
يك پارادايم واحد ببينيم، تهديده��ا و فرصت هاي اين دو با هم 
مش��ترك اس��ت و يك نظام خاص كه همان ليبراليسم است را 

نمايندگي مي كنند. 
وي افزود: طبيعي است كه بين اين دو به دلايل مختلف اختاف 
منافعي ايجاد شود ولي درمورد برجام اين تقسيم كار حتماً وجود 
دارد و ميزان برخورداري از برجام يا پيامدهاي خروج از آن مورد 

اختاف بين طرفين است. 
ظهره وند با بي��ان اينك��ه امريكايي ها و اروپايي ه��ا مترصد اين 
هس��تند كه برجام ه��اي ۲، 3 و 4 را كه قرار بود در ب��ازه زماني 
طولاني عملياتي شود در زمان كوتاه تري به دست بياورند، تصريح 
كرد: گفتمان ترامپ و موقعيتي كه اكنون در س��طح بين المللي 
و داخلي با آن مواجه است متفاوت از آن چيزي است كه اوباما و 

دموكرات ها داشتند و در پي آن بودند. 
اين كارش��ناس مس��ائل بين الملل افزود: با فش��ار حداكثري و 
بزرگنمايي تهديدها توسط امريكا و همچنين نقش واسطه گري 
اروپايي ها و تاش  ترامپ براي متقاعد ك��ردن اروپا در جهت به 
پاي ميز مذاكره نش��اندن ايران، هدف مش��ترك اروپا و امريكا 

پيگيري مي شود. 
وي با بيان اينكه اقدام مشترك اروپا و امريكا در جهت اين است 
كه ايران را در دو راهي مذاكره يا تحريم هاي دس��ته جمعي قرار 

دهند، خاطرنشان كرد: ترامپ به 
نتيجه اين فشار حداكثري به ايران 
در مذاكرات خود با كره ش��مالي 
نياز دارد. اگر با فش��ار به ايران به 
موفقي��ت مطلوب خود برس��د با 
دست پرتري با پيونگ يانگ وارد 
مذاكره خواهد شد و اين نيز عامل 

ديگري براي ايجاد جنجال توسط ترامپ است. 
ظهره وند ضمن تأكيد ب��ر اينكه بايد در موض��ع مطالبه گري از 
اروپايي ها باشيم، اظهار داشت: اروپايي ها كه خود به دستاوردهاي 
برجام در جهت امني��ت محيط بين  الملل تأكي��د دارند و اين را 
مرهون برجام مي دانند بايد متناسب با اين بهره مندي براي غرب 

اين موازنه را حفظ و مطالبات ايران را هم تأمين كنند. 
اين كارشناس مسائل بين الملل با تأكيد بر اينكه امروز چك هاي 
غربي ها برگشت خورده و بايد آنها را پاس كنند، تصريح كرد: بايد 
در موضع مطالبه گري باش��يم و هر موضوع ديگري از اروپايي ها 

قابل استماع نيست و اروپا بايد ابتدا برادري خود را ثابت كند. 
وي در همين زمين��ه ادام��ه داد: اروپايي ها هنوز نتوانس��ته  اند 
تبادلات بانكي ما را برقرار كنند و اخي��راً قاضي امريكايي ايران 
را به اتهام جرمي كه عربستان مرتكب ش��ده بود 6 ميليارد دلار 
جريمه كرد و اروپا بايد موضع خ��ود را در قبال چنين اقداماتي 

روشن كند. 
ظهره وند با بيان اينكه وقتي برجام يك به اين فرجام باش��د چه 
تضميني  وجود دارد كه برجام هاي بعدي نتايج مطلوبي داشته 
باش��د، خاطرنش��ان كرد: اروپا نش��ان دهد در برابر امريكا چه 
شخصيتي دارد و آيا مستقل است و مي تواند با فرض خروج ترامپ 

از برجام خلأ امريكا را به طور كامل پركند. 

كارشناس مسائل بين الملل:  

اروپايي ها ابتدا چك هاي برگشت خورده خود را پاس كنند

چهرهها

گزارشیک

رئيس س�تاد انتفاضه و ق�دس با بي�ان اينكه با ورود نس�ل های س�وم و چهارم 
فلس�طينيان به ميدان مبارزه، خون تازه اي در رگ هاي مبارزه ضدصهيونيستي 
جريان يافت�ه اس�ت، گف�ت: اراده امت اس�ام اج�راي توطئه انتقال س�فارت 
امريكا ب�ه بي�ت المق�دس را ب�ا هزينه ه�اي س�نگيني روب�ه رو خواه�د كرد. 
به گزارش فارس، اولين نشست برنامه ريزي روز جهاني قدس سال 139۷ ستاد انتفاضه 
و قدس شوراي هماهنگي سازمان تبليغات اسامي به منظور اعام راهبردهاي كلي، 
رويكرد ها و اقدامات اين ش��ورا در بخش هاي مختلف تبيين و گفتمان سازي و تعيين 
شعار محوري با حضور مس��ئولان، مديران و نمايندگان سازمان ها و نهادهاي مردمي 
و نيز فعالان حوزه فلسطين در سالن اجتماعات ش��وراي هماهنگي سازمان تبليغات 

اسامي برگزار شد. 
رمضان شريف رئيس ستاد انتفاضه و قدس شوراي هماهنگي سازمان تبليغات اسامي 
در اين نشست از »روز جهاني قدس« به عنوان نماد تحقق يكي از آرمان هاي بلند انقاب 
اسامي و دومين حضور انبوه و ميداني ملت ايران در جغرافياي كشور ياد كرد و گفت: 
حضور مردم در اين راهپيمايي پرشور تأثيرات شگرف و قابل ماحظه اي را در زنده نگه 
داشتن موضوع فلسطين و كمك به تحقق آزادي بيت المقدس به دنبال داشته است. 

وي افزود: روز جهاني قدس به عنوان ميراث راهبردي و بي بديل بنيانگذار انقاب اسامي 
همواره مورد تأكيد مقام معظم رهبري )مدظله العالي( نيز بوده است، در شرايطي كه 
امپراطور رسانه اي نظام سلطه و صهيونيسم بين الملل سعي در به انحراف كشيدن افكار 
عمومي دنيا دارد، توانسته نقش مهمي را در جلوگيري از به فراموشي سپردن مسئله 

فلسطين و شنيده شدن پژواك مظلوميت اين مردم تحت ستم داشته باشد. 

شريف روز قدس را فرصتي مغتنم براي بازخواني پرونده اشغالگري و ددمنشي رژيم 
غاصب و كودك كش صهيونيستي و محور وحدت و همگرايي امت اسامي توصيف و 
تصريح كرد: شرايط حس��اس و مهمي در منطقه به ويژه در موضوع فلسطين در حال 

رقم خوردن است. 
از طرفي توطئه اي از سوي امريكايي ها و صهيونيست ها با طرح انتقال سفارت امريكا به 
بيت المقدس دنبال مي شود و از سوي ديگر پيروزي هاي جبهه مقاومت و پايان شجره 
ملعونه داعش، حاميان تروريست ها را به استيصال كشانده و رژيم صهيونيستي را در 

بدترين شرايط دفاعي و روحي رواني قرار داده است. 

رئيس ستاد انتفاضه و قدس با تأكيد بر اينكه امسال شاهد خيزش عظيم فلسطيني ها 
برابر اشغالگران هستيم، گفت: با ورود نسل های س��وم و چهارم فلسطينيان به ميدان 
مبارزه و از جان گذشتگي و نثار بيش از 50 شهيد و هزاران زخمي در اين مدت، خون 
تازه اي در رگ هاي مبارزه ضدصهيونيستي جريان يافته است كه به ياري خداوند متعال 
ثمربخش خواهد بود و اراده امت اسام اجراي توطئه امريكايي- صهيونيستي انتقال 

سفارت امريكا به بيت المقدس را با هزينه اي سنگين روبه رو خواهد ساخت. 
وي خاطرنشان كرد: امروز موضوع راهپيمايي هاي »بازگشت« به عنوان راهبرد جديدي 
كه در فلسطين شكل گرفته اس��ت تحولي جدي را رقم زده و با به ميدان آمدن خيل 

عظيم مردم »نفي اسرائيل« بيش از پيش در اراده فلسطيني ها دنبال مي شود. 
رئيس ستاد انتفاضه و قدس در پايان با تأكيد بر به كارگيري تمامي ظرفيت ها با برقراري 
تعامات و هم افزايي هر چه بيشتر اشخاص، نهادها و سازمان ها و فعالان حوزه فلسطين 
به منظور برگزاري هر چه باش��كوه تر راهپيمايي روز جهاني قدس سال 139۷، اظهار 
داشت: به فضل الهي روز قدس امسال نيز همانند سال هاي گذشته شاهد اتحاد، انسجام 
و همدلي امت اسام در حمايت از مردم مظلوم فلسطين و مبارزه با اشغالگري خواهيم 
بود. همچنين در اين نشست آيت الله عباس��علي اختري دبير كل مجتمع جهاني اهل 
بيت)ع( و حسين رويوران كارشناس و صاحب نظر در امور منطقه و فلسطين به تشريح 

آخرين وضعيت فضاي حاكم بر موضوع فلسطين پرداختند. 
در ادامه نمايندگان سازمان ها، نهادها، مؤسسات مردم نهاد و فعالان حوزه فلسطين به 
ارائه ديدگاه ها و پيش��نهادات خود پيرامون هرچه بهتر برگزار شدن روز جهاني قدس 

سال 9۷ پرداختند.

گزارش  2

شريف در اولين نشست برنامه ريزي روز جهاني قدس سال 9۷  عنوان كرد

تشديد  جريان ضد صهیونیستي با ورود نسل چهارم فلسطینیان
رژيم صهيونيستي در بدترين شرايط دفاعي و روحي رواني قرار دارد

علي  خارا   |    فارس


